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Spodnje Podravje • lupanski poker okrog regijskega vodovoda 

So vse karte na mizi ali bo sledilo se kaksno pre~ e 
lupani obein Spodnjega Podravja-so ta teden na projektu regyskega vodovoda naredili korak naprej. Potrdili so predlog kidrieevskega zupIU'I6I'lAnton 
skupne objekte na sistemu (vodnjaki,jasld, bpaliSea, film, transportni cevovodi ... ), medtem ko projektiranje za primame in sekundame vocAelPJaea Vs( 
pri kguCu za delitevstroSkov projektiranja, pristal je namree na kgue po porabi vode. Projekt bodo delili na sklope . 

Preden so zupani na ponedelj
kovi seji kolegija prisli do te kom
promisne resitve, so sem in tja po 
sejni sobi ptujske mestne obcine 
svigale kar ostre besedne puscice. 
En za drugim so ugotavljali, da so 
konkretno zasli in da stanje, kot 
so ga zakuhali, ne pelje nikamor. 
Kar sami sebi so zaceli govoriti, da 
so kot otroci v vrtcu in da dokler 
ne bodo za mizo sed eli kot odrasli 
Ijudje, se nimajo kaj pogova~ati. 

Najprej so letela obtozevanja, kdo 
oziroma katera obcina je odgo
voma, da so se znasli v situaciji, 
da projekt, se preden je od hjega 
sploh kaj nastalo, razpada. 

Umiritev strasti in 
pozivi k enotnosti 

Lupan Kidricevega Anton Les
kovar je ze lep cas vztrajal, da 
sporazuma za sofinanciranje 

Destrnik in Sveti Andraz 
s svojimi vrtinami pitne vode 

Zupan Franc PukSic je spomni~ da imajo v obCini Destrnik na 800 
metrih globine izvire geotermaine vode, neomejene zaloge pitne vode pa 
na 200 metrih globine. 

Dve vrtini 5 pitno vodo sta tudi v obCini Sv. Andrai, zgrajeni sta bili v 
casu prejSnjega iupana Frandja Krepse. 

Pred dnevi je destrniSki iupan PukSic tudi javno opozoril na neposteno 
prakso MO Ptuj iz preteklosti v zvezi 5 Cero Gajke, ko 50 obCine in obcani 
pIaeevaIi, sredstva pa 50 5e stekala v proraeun MO Ptuj. Ko bi bilo treba 
graditi zbime centre na podeiegu, pa dena1ja zanje vec ni bilo. 

Franc PukSic 

projektne . dokumentacije ne na" 
merava skleniti, dokler mu ne bo 
jasno predstavljeno, kaj bo nji
hova obcina financirala. Pri tem 
je spomnil na izkusnjo s porabo 
20 odstotkov denarja od zbrane 
omreznine, ki ostane na Komunal
nem podjetju (KP) Ptuj, sredstva 
pa se namenjajo za investicijska 
vlaganja v sistem. Leskovar trdi, 
da koncesionar s tem dena~em 
po njegovem '!lnenju ne ravna 
racionalno in obcine ne vedo, kaj 
placujejo. 

Lupanja Majsperka Darinka Fa
kin je pozvala k enotnosti in pou
darila, da ne zeli biti v zgodovino 
zapisana kot zupanja, ki je obcino 
Majsperkvodila v casu, ko je raz
padel skupni vodovodni sistem. 
Pohvalila je dele obcine Sv. An
draz in gradivo, ki so ga pripravili 
v zvezi s projektom vodovoda. "V 
tabeli je tocno razvidno, koliko 
je predvidenih skupnih vlaganj in 
koliko je individualnih potreb po 
obcinah. Cetudi je kdo kaj naredil 
narobe, ne glejmo nazaj. Potrudi
mo se in stopimo korak naprej." 

Fakinovo so v razmisljanju pod
prli zupani obcin Zeta Ie Anton Bu
tolen, Markovci Milan Gabrovec, 
Hajdina Stanko Glazar, Sveta Tro
jica David Klobasa in Zavrc Slavko 
Pravdic. Vsi po vrsti so ugotavljali, 
da se ze leta in pol v tej sestavi 
srecujejo na kolegijih, premakne
jo pa nikamor in da so vsi njihovi 
sestanki brez pomena. lICe ne 
bomo prisli do resitve, je brez po
mena, da se sestajamo. Nas tukaj 
vee ne bo zraven, ce se nekaj ne 
premakne. Saj se tudi v Zavrcu 
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Zupani so na ponedeljkovem kolegiju drug za drugim ugotavljali, da so konkretno zaSli in da stanje, kat so ga 2Ilkuha1i, uiipd~. 
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cenje? 
a: Leskovarja, da vse obCine finandrajo projektno dokumentacijo za 
zka obcina posebej.Je pa Leskovar stopil tudi korak nazaj inpopustil 

Zupanja Vudlerjeva je napovedala, 
da bo pet slovenjegoriSkih obCin v tern tednu objavilo raz

pis za izbiro projektanta. Poudarila je, da s tem ne odstopajo 
od skupnega projekta, temvec klijo aktivnosti pospeSiti in za 
seboj potegniti se druge obCine; z namenom, da se zaenejo za
deve na projektu odvijati hitreje. Pet obcin rarona, da bodo 
za svoj del dokumentadje odStele okoli 125 tisoCakov, njihov 
del projekta bi po grobi oeeni vegal okoli 13 milyonov evrov. 

lahko zacnemo ozirati po lastnih 
re~itvah," je izpostavil zupan Slav
ko Pravdic. 

Vodovodni sistem V 

kalnem ze desetletje: 
kako dolgo se enotna 
omreznina 

losti, korak naprej ne bo mozen. 
"Neresene zadeve iz preteklosti 
se nam lepo maseujejo," je ugo
tavljal podlehniski zupan Sebas
tian Toplak. 

Kidricevski zupan Leskovar je 
opozoril, da je po njegovem mnen
ju tudi obraeunavanje omreznine 
v enotnem znesku ia vse obcine 
kratkorocnega znaeaja. "Prej ,ali 
slej bomo sle obeine na individu
alne zneske omreznin, glede na 
vrednost infrastrukture v posa
mezni obcini. To ni nie nevsakdan-

Zupani so se strinjali, da ne
soglasja izhajajo iz desetletje sta
rega sporazuma 0 delitvi premo
zenja na vodooskrbnem sistemu, 
ki je obstal nerazresen in ni bil 
nikoli verificiran s podpisi vseh jega, v sosescini so vodovodni sis-
obein. Pokimali so predlogu, da tem.i, ki pr.av tako pove:~jejo v:c 
bo to podroeje treba urediti, saj obcln~ ~a Ima ~saka. o~cl.na svoJo 
dokler ne bodo razresena odprta ?mrezmn? Nas ptuJskl :Istem p~ 
vprasClnja in nesoglasja iz pretek- :,(. Ien~stavlJen :ako" da 51 MO ~uJ 

. ' , ' ~ ' na;racun novlh vodovodov, krso 
JlnAnnJ .te!l!nili.,si 

Stajerski tednik -
JISOpiS z najboljsiml regijskimi Zllodbami 

na spletu 
z aktualniml novlcami 
vsak dan I 

Oaboste 
izvede/I prvi! 

'se gradili na podezelju, lahko ob
raeunava visjo omreznino, kot bi 
si jo sicer, ee bi bila na individual
nem izracunu (sarno za vrednost 
njene infrastrukture). Pri dolocitvi 
vrednosti omrezja bo treba najti 
kompromis. Moj predlog je, da 
startamo z nule, brez obveznosti 
in te~atev drug do drugega." 

Mojca Zemljaric 

senzorski razkuzevalniki rok, mize Za maksimalno dezinfekcijo sob 
so postavljene na razdalji 1,5 met: uporabljamo najnovejso tehnolo-

Darja Vudler 
Berlak: 
"Skupnih je 
zgolj 78 km 

d " cevovo au 
Cistega vina je navzocim na seji kolegija nalila 

andras"ka fupanja DaTja Vudler Berlak." Vse 
skupaj bi projektirali in gradili 256 kilometrov 
vodovoda. od tega je samo 78 kilometrov 
povezovalnega cevovoda, ostalih 172 kilometrov 
je primamih in sekundamih vodov, ki tangirajo 
na posamezne obCine. od tega je v MO Ptuj 
predvidenih kar 65 kilometrov. In mi vsi skupaj 
naj to placamo? To je zame neposteno, kako 
naj yam se naprej zaupamo na lepe oci? Ne bo 
Slo. Vse bomo preverili po tisoCkrat. Toliko je 
nekih stvari, za katere ne mi in ne vi toeno se 
ne vemo, kako stojijo. Po drugi strani pa nas 
klite peljati kjne eez vodo." Vudler Berlakova 
je opozorila tudi na vnovicen poskus samovolje 
koncesionaTja. "Sedaj ste pripravili nov predlog 
investidjskih vlaganj iz sredstev omremine. 
Vlaganja v vodnjak v GereCji vasi ukinjate, 
predlagate ureditev drugega v Lancovi vasL 
Ali nas je obCine kdo kaj vpraSal in zakaj sedaj 
to spreminjate? Kaj pa, ce bi obCine zelele, da 
se vodnjak zgradi na levem bregu Drave? Ne 
vem, kdo vse te predloge oblikuje, ampak to ni 
posteno. Polozimo Ze enkrat karte na mizo. " 

Anton 
Leskovar: 
"s porazum 

ima jasen 
finaneni kljuc" 

" v sporazumu, ki ga bomo 
sklenili za finandranje projektne dokumentadje, 
mora biti nedvoumno in jasno razvidno, kaj bo 
katera obCina dolZna finandratL Projektiranje 
skupne infrastrukture plaeamo vse obCine, 
stroSke si bomo delile po kljuCu porabe vode. 
Projekte za primaTje in sekundaTje na obmoCju 
vsake posamezne obCine pa naj finandra 
vsaka obCina individualno," se glasi predlog 
kidriceyskega fupana Antona LeskovaTja, ki so 
mu prikimali tudi vsi drugi fupani. 
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NuSka Gajsek: 
"Predlagam 
ponovno 
srecanje ta 

" mesec 
Zupanja MO Ptuj Nus"ka Gajsekje predlagala, da 

se na temo vodovoda ta mesec srecajo se enkrat. 
Ostro je zavrnila oCitke, da se gredo na Ptuju glede 
na zunanje obCine razdiralne politike. "Na MO Ptuj 
se trodimo, da smo povezovalni, morda kdaj tudi 
na svojo Skodo. Me pa veseli, da smo prilli danes do 
streznitvenega momenta. A do podpisa sporazuma 
jde dolga pot. Ne nazadnje lahko gre MO Ptuj v 
svoj projekt, v tem primeru bodo manjse obCine 
prikrajsane za moznost sofinancerskih sredstev. " 

Anton Butolen: 
"Prepiramo 
se za vrabca, 
ker je golob 

Ze odletel" 
Slikovit kot zmeraj je 

bil fupan Anton Butolen. Dolgoletno jajcanje 
okrog vodovoda je komentiral z besedami: "Mi 
se prepiramo okoli vrabca, medtem nam je golob 
na strehi Ze odletel. Vsi nas prehitevajo s projekti 
in crpanjem EU-sredstev, saj so v primeTjavi z 
nami boljse pripravljerii." Zupan Butolen ima 
pray. Sredstva za projekt iz aktualne finanene 
perspektive EU so ze izgubljena. Ce ne bo 
dokumentadja pripra;vljena pravocasno, vkljueno 
z gradbenim dovoljenjem, se lahko hitro zgodi, da 
bo iz rok spolzel se denar v naslednjem finanenem 
obdobju. 

Vendar pa dokumentadja z gradbenim 
dovoljenjem se ni zagotovilo za pridobitev 
evropskih sredstev. Mojca Sibila Drobnic iz ZRS ' 
Bistra Ptujje povedala, da se mora projekt glede 
na vrednost, ki bo nad 25 milijonov evrov, uvrstiti 
med nadonalne strateSke projekte. Izhajajoe iz 
dejstva, da je sistem v regiji zares dotrajan, poleg 
tega je voda kontaminirana z nevamimi stropi, 
ki izhajajo iz desetletja starih ekoloSkih bremen 
na Dravskempolju, bi moralo biti driavi veTjetno 
zelo v interesu, da se stanje na spodnjepodravskem 
vodovoduizboljsa. 

Podobni ukrepi glede vamostne 
razdalje in razkuzevanja veljajo za 17 ____ -.!L_~_ • -_ ... .-..- ------ -- -- --
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